
各位國際教育先進道鑑： 

 
蒙古臺灣教育中心計畫辦理「走跳臺灣電子書 Check in Taiwan E-Book」，邀請各校就讀中的蒙

古學生或已畢業蒙古校友，分享在台求學心得、生活點滴、學習紀錄、社團、打工、校園美食、旅

遊、在地文化、日常觀察等，希望藉由蒙古學生的角度，呈現台灣不一樣的軟實力，進而推廣留學

臺灣。 

各校免費參與此活動，入選作品的蒙古學生/校友可獲得獎勵金新台幣 NT$5,000元、獎狀。入選

作品將收錄「走跳臺灣電子書 Check in Taiwan E-Book」並上傳至蒙古臺灣教育中心官方網站、FB專

頁、IG專頁。 

有意願投稿的蒙古學生/校友，請於2021年6月30日之前填寫網路表單

(https://forms.gle/gVCBwXHn1iJsadqRA)或掃描下方 QR code。謝謝! 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
敬祝  道安 

 
 
劉廣華 

銘傳大學國際教育交流處處長 

kuanghua@mail.mcu.edu.tw 

 
 
蒙古教育中心計畫承辦人 

林詠薇 Ivy Lin (Line ID: ivylin613) 

電話：03-350-7001分機3705 

ivy@mail.mcu.edu.tw  
蒙古臺灣教育中心官方網站：http://www.tecm.org.tw 

蒙古臺灣教育中心 FB/IG/YouTube：tec.mongolia 

蒙古臺灣教育中心影音網站：http://video.tecm.org.tw/ 
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2021「走跳臺灣電子書 Check in Taiwan E-Book」 

活動說明 

(一) 活動目的：「走跳臺灣電子書 Check in Taiwan E-Book」邀請各校就讀中的蒙古學生或已

畢業蒙古校友，分享在台求學心得、生活點滴、學習紀錄、社團、打工、校園美食、旅

遊、在地文化、民俗節慶、日常觀察等，希望藉由蒙古學生的角度，呈現台灣不一樣的

軟實力，進而推廣留學臺灣。投稿作品經專業評選，入選作品將頒發獎勵金每篇新臺幣

NT$5,000元、獎狀。入選作品將收錄「走跳臺灣電子書 Check in Taiwan E-Book」並上傳

至蒙古臺灣教育中心官方網站(http://www.tecm.org.tw)、FB專頁

(https://www.facebook.com/tec.mongolia/)、IG專頁(tec.mongolia)。 

(二) 參加對象：在台灣或者在蒙古的蒙古國民(含在學學生、畢業校友，不限年齡)。 

(三) 投稿語言：蒙語，每篇300~500字，搭配3~5張在臺生活照片。 

(四) 投稿截止：即日起至2021年6月30日截止。 

(五) 投稿方式：填寫網路表單(https://forms.gle/gVCBwXHn1iJsadqRA)或掃描下方 QR code，每

人至多投稿3項主題。遵守智慧財產保護法規定，請勿任意下載或抄襲他人作品。參加者

保證其投稿作品為本人原創、合法之作品，絕無侵害任何第三人或法人之智慧財產權、

隱私權、肖像權及其他權利之情事，因此所衍生之法律問題，概由參加者自行負責。 

 

 

 

 

 

 

 

(六) 評選方式：依內容主題、結構、表達、生動性，預計入選作品10件，實際入選件數，主

辦單位得視投稿件數和稿件水準酌予增減。 

(七) 入選作品之數位原始檔案著作財產權歸主辦單位/蒙古臺灣教育中心所有。 
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2021「Check in Taiwan E-Book」 

Guidelines 

I. Purpose: "Check in Taiwan E-Book” is aimed to invite Mongolian nationals currently in Taiwan or 
in Mongolia, to share their stories about studying in Taiwan, daily experience, attending classes, 
joining student clubs, taking part-time jobs, foods around campus, travel, local culture, folk 
festivals, interesting Taiwanese scenery, etc. It is hoped that from the perspective of Mongolians, 
we can see Taiwan’s different wonderful faces and promote studying in Taiwan. After evaluation, 
the selected articles will be awarded with money prize of NT$5,000 per article with a certificate, 
and will be published in "Check in Taiwan E-Book”, uploaded to Taiwan Education Center 
Mongolia official website (http://www.tecm.org.tw), and shared on FB fan page 
(https://www.facebook.com/tec.mongolia/) and IG (tec.mongolia).   

II.  Participants: Mongolian nationals who are currently in Taiwan or in Mongolia, including students 
and alumni (no age limit). 

III. Article Language: Mongolian, word count 300~500 range per article, including 3~5 photos taken in 
Taiwan. 

IV. Application Deadline: from now until June 30th Wednesday, 2021 

V. Application Method: please fill in the google form (https://forms.gle/gVCBwXHn1iJsadqRA) or scan 
QR code. Each participant can submit three articles at maximum. Please abide by Intellectual 
Property Right. Do not download or copy other people’s work. The articles must be the original 
and legal work of the participants, and non-infringing of the rights of others. Participants are 
responsible for the resolution of any legal issues arising from their works. 

 

 

 

 

 

 

 

 

VI.  Selection criteria: 10 articles will be selected according to topic, structure, presentation and 
vividability. The final number of selection may be adjusted by the organizer in accordance with the 
number of submitted articles and contents. 

VII. Property rights to the original digital files of selected articles belong to the organizer, Taiwan 
Education Center Mongolia.  
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